
 

 

 

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-05-12 kl.19.00 Teams 

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,  

Ulf Jernström, Annica Billberg, Jenny Lindström, Olle Gavelin, Stig-Roland Bohman, Elias Westberg, 

Ludvig Bergström, Gunn-Marie Solander, Kurt Ehlin 

Ej närvarande: Anders Andersson 

 

1.  Ordförande Örjan öppnade mötet 

2. Dagordningen godkändes 

3.  Föregående protokoll 250414 godkändes och lades till handlingarna. 

Kvarstående punkter, Glasstatyetter är beställda men ej levererade! 

 Det ska fortfarande skissas fram ett förslag på text till 25:an och dokument 
om utbildning och äska pengar till nästa möte. Inte klart! 

En lista på godkända distriktsdomare och tekniker ska efter godkännande 
publiceras på hemsidan till nästa möte, Det är klart. 

4.  Ekonomi, Den är god! 

5.  Hemsidan/Sociala medier, För att det ska publiceras på hemsidans nyhetsflik så 

måste arrangören/klubben skicka färdig materiel, vi gör inga efterforskningar, 

detta informeras om i nyhetsbrevet. På sociala medier kan man dela sitt 

budskap på vår sida. 

Nyhetsbrev juni ska vara klart till nästa möte så det kan publicerats. 

6. Uppdrag ungdom, Vår representant i Jameel rallyt har kommit hem och allt har 

gått bra, hon kommer till konferensen och berättar om sin resa. 

7. Arrangörer, SMK Sundsvall kommer köra MSB RC/RA sprint den 27/7, ett test 

samma som onsdagssprintarna i Jämtland 

8. Gala/konferens, Här planeras det för fullt, mer information kommer löpande på 
hemsidan och sociala medier! 

9. Förbundet, På kommande styrelsemöte ska det tas upp ett inkommit ärende  

från Västra till förbundsstyrelsen. 



10. RF-Sisu, inget speciellt 

11. Utbildning, Nu är det sommarlov med funderingar inför hösten. Hur får vi fler 

som går utbildning då många jobbar på helger. Det är lite deltagare! 

Ska det finnas ett minimumantal för inställd utbildning?  

Tydligare text om bindande anmälan. Jenny funderar vidare. 

Rally & Co-driver utbildning i Östersund hade 12st deltagare i helgen. 

12. Ett Mejl från en arrangör om äskande av pengar avhandlades, beslut, avslag!  

Vi har inte ekonomi för att hjälpa till med dessa sorters projekt. 

13.  Övriga frågor, Tillstånd, uppdelningen på klubbar för  tillståndsgivning visades. 

Stadgar måste göras om till nästa årsmöte, Örjan tar tag i det. 

14. Nästa möte 10/6 19,30 m SGA 

15. Ordförande avslutade mötet 

 

Örjan Eriksson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

 

 


